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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az önkormányzati szakszolgálatoktól behívott 
egészségügyi szakemberek és az őket foglalkoztató önkormányzatok számíthatnak-e a 
kormány segítségére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  önkormányzatok  egészségügyi  szolgáltatóitól  behívtak  szakembereket  a  járványkórházakba
annak érdekében, hogy ott legyen megfelelő számú szakember. Azonban ezeknek a munkatársaknak
a fizetését az önkormányzatoknak saját maguknak kell megoldaniuk, beleértve az éjszakai műszak,
és minden egyéb bérkiegészítés valamint bérpótlék kifizetésével együtt. Ezzel kapcsolatban kérem
válaszoljon a következő kérdésekre!

Miért van szükség a helyi szakembergárda áthelyezésére?

Miért az önkormányzatoknak kell állniuk ezeket a pluszköltségeket, miközben így is folyamatosan
romlik a települések likviditása?

Mi lesz azokkal a szegényebb önkormányzatokkal, ahol a bérek kifizetése már a válság előtt is
problémát okozott?


